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استان فارساستان فارس

زرین دشت

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس 

خبر داد؛

آغاز عملیات برداشت مکانیزه پنبه 
در شهرستان زرین دشت

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس از آغاز عملیات 
کمباین  با  دشت  زرین  شهرستان  در  پنبه  مکانیزه  برداشت 

وش چین خبر داد.
سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
به  سفر  در  دهقان پور  مجتبی  فارس  استان  کشاورزی  جهاد 
شهرستان زرین دشت به مزایای برداشت مکانیزه پنبه اشاره 
باعث  چین،  وش  کمباین  از  استفاده  داشت:  اظهار  و  کرد 
درصدی   ۵۰ کاهش  و  شده  برداشت  وش  کیفیت  افزایش 

هزینه عملیات می شود.
به گفته او؛ افزایش سرعت عملیات برداشت محصول به دلیل 
اهمیت ویژه ای  از  پنبه و کاشت غلات  برداشت  زمانی  هم 
صرفه  شاهد  کمباین  این  از  استفاده  با  که  است  برخوردار 

جویی در زمان نیز خواهیم بود.
اساسی  مشکلات  از  یکی  را  پنبه  سنتی  برداشت  دهقان پور 
تولید پنبه در مناطق پنبه خیز عنوان کرد و افزود: برداشت 
محصول در این روش هزینه بالایی دارد و زمان بر است از 
مناسبی  کیفیت  از  شده  برداشت  وش  روش  این  در  طرفی 

برخوردار نیست. 
این مقام مسئول تصریح کرد: بعد از مدت ها پیگیری مستمر، 
کشاورزان  از  یکی  توسط  که  چین  وش  کمباین  دستگاه 
ناوگان  به  بود  شده  خریداری  دشت  زرین  شهرستان 
مکانیزاسیون استان فارس اضافه شد و امسال عملیات برداشت 

محصول به وسیله این دستگاه انجام می شود.
دهقان پور از استان فارس به عنوان یکی از استان های پنبه 
تولید  میزان  در  اول  رتبه  دارای  که  کرد  یاد  کشور  خیز 
محصول و رتبه دوم از نظر سطح زیر کشت پنبه در کشور 

به شمار می رود. 
او خاطر نشان کرد: در سال زراعی گذشته قریب به ۱۸ هزار 
هکتار از مزارع استان فارس به کشت پنبه اختصاص یافت 
که ۸۵ درصد از این مزارع با استفاده از انواع کارنده ها و بالغ 
بر پنج هزار هکتار به صورت ردیفی کشت شد که قابلیت 

برداشت مکانیزه محصول را دارد. 
این مقام مسئول یادآور شد: از سه هزار و ۹۰۰ هکتار سطح 
به  هکتار  هزار  دشت،  زرین  شهرستان  در  پنبه  زیرکشت 
برداشت  شاهد  امروز  که  بود  شده  کشت  مکانیزه  صورت 

محصول این مزرعه به وسیله کمباین وش چین بودیم.
با حضور  که  دشت  زرین  شهرستان  به  روزه  یک  سفر  در 
محمدجواد عسکری رئیس کمیسیون کشاورزی، آب، منابع 
از  جمعی  و  اسلامی  شورای  مجلس  زیست  محیط  و  طبیعی 
مسئولین انجام شد عملکرد کمباین وش چین در مزارع پنبه 

این شهرستان بررسی شد.

نی ریز

فرمانده انتظامي شهرستان ني ريز خبر داد؛

کشف 11 کیلو مواد مخدر در نی ریز
فرمانده انتظامي شهرستان ني ریز از کشف ۱۱ کیلوگرم مواد 

مخدر از نوع تریاک خبر داد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از پلیس فارس، سرهنگ 
این  انتظامي  ماموران  کرد:  بیان  پلیس،  کرمي  اله  عظیم 
فرماندهي هنگام کنترل حوزه استحفاظي به یک دستگاه پژو 

پارس مشکوک و آن را متوقف کردند.
مواد  گرم  کیلو   ۱۱ خودرو،  این  از  بازرسي  در  افزود:  وي 
رکاب  درون  اي  ماهرانه  طرز  به  که  تریاک  نوع  از  مخدر 

خودرو جاسازي شده بود، کشف شد.
سرهنگ کرمي با اشاره به اینکه در این خصوص یک متهم 
دستگیر شد، گفت: پلیس قاطعانه و برابر قانون با قاچاقچیان 
مواد مخدر برخورد کرده و اجازه فعالیت به آنان را نخواهد 

داد.

ارسنجان

اجرای طرح ارتقای امنیت اجتماعی
در ارسنجان

امنیت  ارتقای  طرح  اجرای  از  ارسنجان  انتظامی  فرمانده 
اجتماعی در 4۸ ساعت گذشته در این شهرستان خبر داد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از پلیس فارس، سرهنگ 
امنیت  ارتقای  طرح  داشت:  اظهار  زاده  حسن  خدابخش 
هدف  با  خیز  جرم  و  آلوده  مناطق  پاکسازی  و  اجتماعی 
و  مخدر  مواد  فروشان  سارقان، خرده  دستگیری  و  شناسایی 
ماموران  کار  دستور  در  ویژه  صورت  به  متجاهر  معتادین 

انتظامی این فرماندهی قرار گرفت.
وی افزود: ماموران پلیس با اجرای این طرح طی 4۸ ساعت 
گذشته، 2 سارق را پس از هماهنگی با مرجع قضائی دستگیر 

که در تحقیقات به ۵ فقره انواع سرقت اعتراف کردند.
سرهنگ حسن زاده  تصریح کرد: در راستای اجرای طرح 
ارتقای امنیت اجتماعی، ۱۹ دستگاه موتورسیکلت و خودرو 
متخلف توقیف، ۱۵ نفر متهم تحت تعقیب، 3 خرده فروش 
مواد مخدر و 2۵ معتاد متجاهر دستگیر و 3۵۰ گرم انواع مواد 

مخدر کشف شد.
فرمانده انتظامی شهرستان ارسنجان با اشاره به اینکه متهمان 
شدند،  قضائی  مرجع  تحویل  قانونی  مراحل  سیر  جهت 
انتظامی،  طرح های  این  اجرای  از  هدف  کرد:  خاطرنشان 
ارتقاء امنیت و آرامش شهروندان و کاهش جرائم در سطح 

این شهرستان است.

استان بوشهراستان بوشهر

مديرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای

استان بوشهر:

اصلاح محور سیراف به جم نیاز به 
اعتبار ویژه دارد

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان بوشهر گفت: 
محور سیراف به جم در دودهه گذشته بعلت ترافیک بالای 
این  متعدد درطول 2۷ کیلومتر  این محور دچار نشست های 

جاده شده است.
عبدالکریم اخترشناس در گفت وگو با خبرنگار ایسنا با بیان 
اینکه حجم  خرابی این محور بسیار بالاست افزود: از 3 ماه 
گذشته تاکنون رفع واصلاح این نشست ها آغاز شده و حدود 

4۰ درصد رشد فیزیکی دارد.
وی با اشاره به اینکه قطعه اول این محور  که ۷ کیلومتر است 
تا دوسه ماه آینده به مرحله بهره برداری می رسد  اضافه کرد: 
بازسازی 2۰ کیلومتر باقی مانده  این محور نیاز به اعتبارات 

بیشتری دارد.
مدیرکل راهداری استان با اشاره به اینکه ترافیک فوق العاده 
و بسیار بالای این محور بعلت رفت و آمد به صنایع نفت و 
داد:  ادامه  است  منطقه  این  مستقر در  پتروشیمی های  و  گاز 
مهم  در جنوب   پروژه   این  از  برداری  کامل  بهره  برای  
استان لازم است این صنایع  اهتمام بیشتری نسبت به تأمین 

بودجه برای بازسازی  این  محور داشته باشند.
اصلاح محور سیراف به جم نیازبه اعتبار ویژه دارد

فرماندار جم گفت: اصلاح و ترمیم جاده محور سیراف به جم 
نیازبه اعتبار ویژه ای برای بازسازی دارد.

به  اشاره  با  ایسنا  با خبرنگار  سیدعلی هاشمی در گفت وگو 
افزود:  جم  به  سیراف  محور  در  زنجیره ای  تصادف  حادثه 
هزار   2۰ از  بیش  روزانه  وتردد  محور  این  بالای  ترافیک 
جاده  این  به  زیادی  خسارات  باعث  محور  دراین  سرویس 

شده است.
وی اضافه کرد: اعتبار فعلی جوابگوی نیاز این محور نیست 
و لازم است علاوه بر اعتبار 2۷۰ میلیارد تومانی که از محل 
اعتبارات مسئولیت اجتماعی اختصاص پیدا کرده است دراین 
راستا چندبرابر شود و همزمان چند پیمانکار بصورت همزمان 
دراین محور فعالیت نمایند تا هرچه سریعتر شاهدترمیم این 
مسیر باشیم.وی علت این حادثه را یکطرفه شدن این محور و 

چند برابر شدن حجم بالای ترافیک عنوان نمود.
بندر کنگان  این محور در حوزه  بیشتر  فرماندار جم گفت: 

دارد و مسئولان کنگان باید پاسخگوی این مهم باشند.
خبرنگار ایسنا طی چندتماس تلفنی با فرماندار کنگان ارتباط 
گرفت که متاسفانه وی پاسخگو نبود و بعداز پیام ها وتماس 
های متعدد گفت: چون شماره تلفن شما به عنوان خبرنگار 
به سؤال  پاسخ  از  بنابراین  نیست  تلفن همراه من ذخیره  در 

شما معذور هستم.

مديرکل ثبت احوال استان بوشهر:

کاهش ازدواج و طلاق در استان بوشهر
استان  در  ازدواج  بوشهر گفت:  استان  احوال  ثبت  مدیرکل 
بوشهر حدود ۷ تا ۸ درصد کاهش یافته و طلاق نیز حدود 3 

تا 4 درصد کاهش پیدا کرده است
با خبرنگاران  به گزارش ویستا، اسکندر پاسالار در نشست 
با اشاره به آمار ازدواج و طلاق در چهار ماه اول سال جاری 
و ثبت تا 2۹ مهر ۱4۰3، عنوان کرد: درصد تغییرات نشان 
درصد   ۸ تا   ۷ حدود  بوشهر  استان  در  ازدواج  که  می دهد 
پیدا  تا 4 درصد کاهش   3 نیز حدود  یافته و طلاق  کاهش 

کرده است ولی با این وجود کاهش سطح ازدواج از طلاق 
در استان بوشهر بیشتر است.

مدیرکل ثبت احوال استان بوشهر تصریح کرد: میانگین سن 
در اولین ازدواج استان بوشهر برای مردان به تقریب در 2۸ 
سالگی و برای زنان حدود 24 سالگی و میانگین سن در اولین 
بین  مردان در 3۹ سالگی و در  بین  بوشهر  استان  طلاق در 

زنان 33 سالگی است.
آمار  به  اشاره  با  خبرنگاران  با  نشست  در  پاسالار  اسکندر 
ماه سال جاری  اظهار کرد: در شش  بوشهر،  استان  جمعیتی 

23۹3 نفر در این استان فوت شده اند.
با بیان اینکه در شش ماهه اول سال گذشته 22۵۶ نفر  وی 
نشان  فوت شدگان  تغییرات  درصد  افزود:  داشته ایم،  فوتی 

می دهد، ۱/۶ درصد در این استان افزایش فوتی داشته ایم.
مدیر کل ثبت احوال استان بوشهر با اشاره به اینکه از بین 
مرد  آن ها  نفر   332 و  هزار  یک  جاری  سال  فوت شدگان 
بوده اند، گفت: یک هزار و ۶۱ نفر از فوت شدگان سال ۱4۰3 
را زنان تشکیل می دهند. این آمار نشان از مرگ و میر بیشتر 

در مردان نسبت به زنان در استان بوشهر را نشان می دهد.
پاسالار نسبت جنسیتی حاصل از ثبت فوت شدگان را ۵/۱2۵ 
ادامه داد: میانگین سن فوت شدگان در  درصد اعلام کرد و 
۶ ماهه اول سال ۱4۰3 در مردان ۶۰ سالگی و در زنان ۶۶ 
سالگی است در حالی که این میانگین در سطح کشور برای 
بنابراین  است؛  سالگی   ۶۹ زنان  برای  و  سالگی   ۶3 مردان 
طبق آمار، میانگین سن فوتی ها در استان بوشهر از میانگین 

کشوری پایین تر است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

استاندار هرمزگان:

توسعه متوازن شرق هرمزگان حائز 
اهمیت است

تولیدی  مجموعه های  تمرکز  به  اشاره  با  هرمزگان  استاندار 
آماده حمایت  هرمزگان گفت:  در غرب  ساختمانی  مصالح 
ویژه از طرح های تولید سیمان به منظور توسعه متوازن صنایع 

در شرق استان هستیم.
مدیران  با  نشست  در  دوستی  مهدی  ایرنا،  گزارش  به 
هرمزگان  سیمان  و  آفرین  امید  سازان  بهین  شرکت های 
نمایندگان مردم  فاطمه جراره  احمد مرادی و  با حضور  که 
از  یکی  شد،  برگزار  اسلامی  شورای  مجلس  در  هرمزگان 
مسائل استان نبود کارخانه سیمان در شرق هرمزگان دانست 
و اظهار کرد: عمده تولید مصالح در غرب استان متمرکز شده 
و این مهم با طرح های توسعه ای آغاز شده در شرق هرمزگان 
با  استان  شرق  در  مصالح  تا  شده  موجب  و  ندارد  همخوانی 

قیمت بالایی به دست مصرف کنندگان برسد.
احداث  سرمایه گذاران  از  اساس  همین  بر  کرد:  بیان  وی 
کارخانه سیمان در شرق هرمزگان حمایت ویژه ای می کنیم؛ 
نیز  استانداری  اعتباری  و  فنی  کمک های  محل  از  همچنین 

اعتباراتی را اختصاص خواهیم داد.
از  اینکه  به  اشاره  با  هرمزگان  در  دولت  عالی  نماینده 
ندارد،  وجود  سیمانی  کارخانه  هیچ  چابهار  تا  بندرعباس 
احداث کارخانه مصالح در  برای  اگر مطالعاتی  عنوان کرد: 
نیمه شرقی هرمزگان انجام شود، می تواند به توسعه استان و 

بهره وری کمک کند.
غربی  جنوب  کیلومتری   ۸۰ در  هرمزگان  سیمان  کارخانه 
و  دارد  قرار  خمیر  بندر  ساحلی  شهر  نزدیکی  و  بندرعباس 

برای ۶۰۰ نفر شغل فراهم کرده است.
ناترازی  مشکلات  به  اشاره  با  همچنین  هرمزگان  استاندار 
انرژی در کشور و تاکید بر لزوم حمایت از طرح های تولید 
انرژی، گفت: برای توسعه نیروگاه های خورشیدی در استان 
هرمزگان ۱۰ منطقه را به مناطق عاری از مجوز )کلییرزون( 
علاقه  مجموعه هایی  اگر  داریم  آمادگی  و  کرده ایم  تبدیل 
دارند نیروگاه خورشیدی در استان احداث کنند این مناطق را 

به آن ها اختصاص دهیم.
 ۱2۰.2 سرمایه گذاری  جدید  طرح های  به  اشاره  با  دوستی 
میلیون یورویی سیمان هرمزگان در استان، عنوان کرد: باید 
تضمین نرم افزاری به شرکت سیمان هرمزگان داده شود تا به 
ویژه در بخش سرمایه گذاری خارجی بدون مواجهه با وضع 
محدودیت های صادراتی بتواند چشم اندازهای توسعه ای خود 
نیز  مجموعه  این  گاز  تأمین  برای  همچنین  کند؛  محقق  را 

می توان از خط کم فشار قشم استفاده کرد.
وی عنوان کرد: برای حل مشکلات بندری، حاضر هستیم در 
پسکرانه بندر خمیر، زمینی را به سیمان هرمزگان اختصاص 
داریم؛  همکاری  آمادگی  نیز  دریایی  سازه های  در  و  دهیم 
نیز  رجایی  بندرشهید  و  ایزوایکو  ظرفیت  از  اینکه  ضمن 

می توان برای صادرات محصولات سیمان استفاده کرد.
در  هرمزگان  مردم  نمایندگان  نشست  این  در  است  گفتنی 
مجلس شورای اسلامی نیز بر لزوم جدیت در اجرای طرح های 

توسعه ای استان به ویژه در حوزه سیمان تاکید کردند.

هرمزگان  اسبق  استاندار  محمدی  عبدالعلی صاحب  همچنین 
به عنوان مشاور مدیرعامل هلدینگ  این نشست  نیز که در 
بهین سازان امیدآفرین حضور داشت، از حمایت و همکاری 
طرح های  اجرای  در  استان  مدیران  مجموعه  و  استاندار 

توسعه ای مطرح شده قدردانی کرد.

رئیس کل دادگستری هرمزگان خبرد اد؛

ترخیص دومین محموله ۲۴۰۰ تنی برنج 
وارداتی توقیف شده از بندر شهید رجایی

دستگاه  ورود  با  گفت:  هرمزگان  دادگستری  کل  رئیس 
وارداتی  برنج  تنی   4۰۰ و  هزار   2 محموله  دومین  قضایی 
بازار  روانه  و  ترخیص  رجایی  شهید  بندر  در  شده  توقیف 

مصرف شد.
دادگستری  کل  رئیس  قهرمانی  مجتبی  ایسنا،  گزارش  به 
هرمزگان گفت: در راستای تأکیدات اخیر رئیس قوه قضاییه 
اقدامات مسئولان قضایی  مبنی بر لزوم استمرار نظارت ها و 
در  امور  فرآیند  تسهیل  برای  دولت  با  همکاری  جهت  در 
حوزه بنادر و گمرکات، با ورود دستگاه قضایی و همکاری 
هرمزگان خوشبختانه  استانداری  و  دولت  مجموعه  مضاعف 
دومین محموله 24۰۰ تنی برنج وارداتی توقیف شده از بندر 
بازار مصرف عرضه  به  و  ترخیص  بندرعباس  رجایی  شهید 

شد.
برای  که  محموله  این  ترخیص  موانع  رفع  برای  افزود:  وی 
قضایی  مسئولان  برد،  می  سر  به  توقیف  در  طولانی  مدتی 
استان هرمزگان طی دو ماه اخیر به صورت مستمر از بندر 
شهید رجایی بندرعباس بازدید کرده اند و به منظور تسریع در 
ترخیص این محموله با هدف جلوگیری از معطلی بیش از حد 
و ترخیص در مهلت مصرف آن که موجب تحمیل خسارت 
بیش از ۱۰۰ میلیارد تومان به دولت و بخش خصوصی می 

شد، دستورات ویژه قضایی صادر کردند.
نتیجه  در  کرد:  تصریح  هرمزگان  دادگستری  کل  رئیس 
اقدامات و پیگیری های دستگاه قضایی و با همکاری خوب 
محموله  این  اکنون  هم  اجرایی،  دستگاه های  و  استانداری 
24۰۰ تنی برنج در حال ترخیص و ارسال به 3۰ استان کشور 
است و با نظارت ویژه دستگاه قضایی از فردا توزیع آن در 

بازار مصرف آغاز خواهد شد.
با  و  اخیر  هفته های  طی  که  محموله ای  دو  گفت:  قهرمانی 
دستور ویژه قضایی ترخیص شده اند با توجه به شرایط خاص 
ممنوعیت  مقررات  از  مصرف  مهلت  در  ترخیص  لزوم  و 
فصلی مستثنی بوده اند و مقررات مربوطه در خصوص سایر 
دولت  مجموعه  توسط  وارداتی کماکان  اقلام  و  ها  محموله 

مدیریت می شود.
وی همچنین تأکید کرد: درخصوص لزوم توزیع عادلانه و به 
قیمت مصوب و متعارف این محموله بزرگ برنج در سراسر 

کشور تذکرات و دستورات لازم صادر شده است.

استان خوزستاناستان خوزستان

استاندار خوزستان: 

رفع محدودیت واردات کالا به وسیله 
لنج های خوزستان پیگیری می شود

استاندار خوزستان با اشاره به اهمیت توسعه دریامحور مطابق 
با تاکیدات مقام معظم رهبری گفت: رفع محدودیت واردات 
کالا از طریق لنج های استان در سطح ملی پیگیری خواهد 

شد.
بررسی  نشست  در  موالی زاده   محمدرضا  ایرنا  گزارش  به 
حضور  با  )ره(  خمینی  امام  بندر  از  اساسی  کالاهای  تأمین 
وزیر جهاد کشاورزی به قابلیت های حائز اهمیت شهرستان 
و  تاکید  محور  دریا  اقتصاد  توسعه  حوزه  در  ماهشهر  بندر 
اظهارکرد: ظرفیت های ترانزیتی این شهرستان اعم از جاده، 
ساز  زمینه  می تواند  فرودگاه  و  دریایی  ریلی،  نقل  و  حمل 
کارها  و  کسب  رونق  و  گذاری  سرمایه  فرصت های  ایجاد 

در استان باشد.
بهتری  شرایط  از  می تواند  ماهشهر  فرودگاه  داد:  ادامه  وی 
برخوردار باشد، ضرورت دارد افزایش پهنای باند و همچنین 
تسهیل بهره مندی مردم این شهرستان از این فرودگاه افزایش 

یابد.
محدودیت  رفع  خوزستان  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
واردات کالا به وسیله لنج ها را مطالبه مردم شهرهای ساحلی 
لنج  با  کالا  حمل  به  مربوط  تعاریف  گفت:  و  کرد  عنوان 
باید  استان  ساحلی  شهرهای  دیگر  همچنین  و  ماهشهر  در 

بازنگری شود.
به  کالا  واردات  محدودیت  رفع  شد:  یادآور  زاده  موالی 
وسیله لنج های استان خوزستان را در سطح ملی با همکاری 

دستگاه های مربوطه پیگیری خواهیم کرد.
استاندار خوزستان همچنین در بخش دیگری از سخنان خود با 
اشاره به تویلد ۱3۸ نوع محصول کشاورزی در استان گفت: 

خوزستان گندم ۱۹ میلیون نفر در کشور و شکر حدود 3۵ 
میلیون نفر را تأمین می کند.

رئیس سازمان بهزيستی:

۲۰۰ واحد مسکونی تا پایان سال به 
مددجویان خوزستانی تحویل می شود

معاون وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و رئیس سازمان 
بهزیستی کشور از آماده سازی و تحویل 2۰۰ واحد مسکونی 
گفت:  و  داد  خبر  امسال  پایان  تا  خوزستان  مددجویان  به 
مددجویان  تحویل  مسکونی  واحد   ۷۰۰ نیز  امسال  ابتدای  از 

بهزیستی استان شده است.
ایلنا سید جواد حسینی در جریان سفر  به گزارش خبرنگار 
تعهد  اظهار کرد:  خبرنگاران  در جمع  آبادان  به  روزه  یک 
بهزیستی استان خوزستان برای سال جاری، ایجاد 2 هزار و 
تاکنون  شده که  تعیین  مددجویان  برای  شغلی  فرصت   ۶۰۰

اشتغال یک هزار و ۷۰3 نفر محقق شده است.
وی افزود: تعهد اشتغال برای سازمان بهزیستی در کل کشور 
۶۰ هزار نفر تعیین شده که تاکنون ۵۰ درصد از این تعهد 

محقق شده است.
رئیس سازمان بهزیستی از اجرای طرح منطقه پاک و آری از 
بیکاری مددجویان برای اولین بار در کشور خبر داد و گفت: 
این طرح با مشوق های دولتی و مشارکت بخش خصوصی به 

صورت آزمایشی در شهر آبادان اجرا می شود.
وی با اشاره به اینکه ۱.۶ درصد از مددجویان دارای اشتغال 
پایدار هستند، افزود: بخش قابل توجهی از این فرصت های 
شده  ایجاد  خصوصی  بخش  کارفرمایان  همکاری  با  شغلی 

است.
انجام شده،  با برنامه ریزی که  حسینی اظهار کرد: همچنین 
یک  راه اندازی  مسکن،  ودیعه   ۱۶۰ جهیزیه،  سری  یکصد 
مرکز  یک  و  ذهنی  معلولان  شبانه روزی  نگهداری  مرکز 
سرای  راه اندازی  به  کمک  سال،   ۱4 بالای  جسمی  معلولان 
سالمندان، ایجاد سه مرکز مثبت زندگی و ایجاد مرکز جامع 

خدمات بهزیستی در شهر آبادان تأمین خواهد شد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

دعوت استاندار از هیئت های تجاری 
برای حضور در کهگیلویه و بویراحمد

از هیئت های  بویراحمد گفت: دعوت  و  استاندار کهگیلویه 
برای  تجاری  و  اقتصادی  تعاملات  گسترش  جهت  تجاری 

حضور در استان در دستور کار قرار دارد.
به گزارش ایسنا، یدالله رحمانی در نشست گفت وگوی دولت 
و بخش خصوصی در سالن کنفرانس اتاق بازرگانی یاسوج 
با اشاره به مشکلات مالی واحدهای تولیدی در استان، افزود: 
اساسی  نیازهای فوری و  از  تأمین سرمایه در گردش، یکی 
این واحدهاست و راه هایی برای حل این چالش در نظر گرفته 

شده است.
وی اظهار کرد: کمبود منابع بانکی در استان مانع از فعالیت 
مشکل،  این  رفع  برای  و  شده  تولیدی  واحدهای  بهینه 
شرایط  تا  دارد  قرار  کار  دستور  در  ویژه ای  پیگیری های 
بهتری برای تأمین منابع مالی و تقویت تولید در استان فراهم 

شود.
استاندار کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به اهمیت برگزاری 
خصوصی  بخش  و  دولت  گفت وگوی  نشست های  منظم 
استان خاطرنشان کرد: در نشست گذشته، شناسایی قوانین و 
مقررات مزاحم در حوزه تولید و ارائه راهکارهای جایگزین 
در دستور کار قرار گرفت که وزارت صنعت و معدن این 

موارد را شناسایی کرده و به تهران ارجاع خواهند داد.
رحمانی با اشاره به مشکلات فضای کسب و کار در استان، 
بر لزوم آموزش بازرگانان تأکید و تصریح کرد: دعوت از 
هیئت های تجاری برای حضور در استان در دستور کار قرار 

دارد تا تعاملات اقتصادی و تجاری گسترش یابد.
ادامه  استان  بانکی در  به کمبود منابع  اشاره  با  وی همچنین 
داد: یکی از اصلی ترین درخواست های واحدهای تولیدی و 
صنعتی، تأمین سرمایه در گردش است که باید به طور ویژه 

پیگیری شود.
استاندار کهگیلویه و بویراحمد با بیان اینکه در جلسه اخیر، 
عنوان  شده اند،  شناسایی  تولیدی  نیمه تمام  طرح   3۰ از  بیش 
کرد: این طرح ها که در وضعیت بلاتکلیفی قرار دارند، باید 
به طور جدی پیگیری شوند تا اقدامات لازم برای تکمیل آن ها 

انجام گیرد.
مسئولان  با  انجام شده  پیگیری های  از  همچنین  رحمانی 
ایدرو و  ایمیدرو،  وزارت صنعت، معدن و تجارت، سازمان 
هلدینگ خلیج فارس برای رفع مشکلات واحدهای تولیدی 
و صنعتی استان خبر داد و تصریح کرد: در راستای اجرایی 
شدن مصوبات این جلسات، پیگیری های مستمر ادامه خواهد 

داشت.

جام سیمین با قدمت بیش از 4 هزار سال در موزه تخت جمشید واقع در مرودشت استان فارس رونمایی شد.
به گزارش ایرنا، در مراسمی با حضور قائم مقام وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی جمعه هجدهم آبان ۱4۰3 از جام سیمین با قدمت 

بیش از چهار هزار سال در موزه تخت جمشید رونمایی شد.
جام سیمین مرودشت مربوط به دوره ایلامی است و ۵۸ سال پیش در مرودشت کشف شد.

این جام به همراه 4۰ اثر باستانی دیگر از موزه ملی ایران به موزه تخت جمشید انتقال داده شده و به مدت یک ماه در معرض دید عموم قرار 
گرفته است.

به گفته علی دارابی، قائم مقام وزیر میراث فرهنگی، هم اکنون ۸3۰ موزه در کشور وجود دارد که باید به فناوری های روز دنیا مجهز شود.

جام سیمین متعلق به دوره ایلامی در فارس رونمایی شد


